
Commissiebespreking herplantplicht en behoud van groen 
 
 
Commissiebespreking 
Met de commissie spreken over de mogelijkheid van het instellen een herplantplicht voor bomen 
waarvoor bij de kap een omgevingsvergunning nodig is. Deze herplantplicht eveneens toepassen bij 
het kappen van bomen onder de noemer ‘dunning’. Bij de uitvoering van deze herplantplicht zou 
tevens rekening gehouden moeten worden met het verloren gegane bladvolume in de afgelopen 5 
jaar. 
 
 
Toelichting 
 
In het college programma zijn de volgende ambities te vinden: 
 
Een herplantplicht voor bomen waarvoor bij de kap een omgevingsvergunning nodig is, wordt zo 
spoedig mogelijk ingevoerd. Onderzocht wordt of de kap van bomen onder de noemer 
‘dunning’ eveneens onder deze vergunningsplicht kan worden gebracht. Bij het invullen van die 
herplantplicht wordt rekening gehouden met het verloren gegane bladvolume. 
 

En verder onder het kopje Milieu en duurzaamheid 
Deze vergroening van de leefomgeving moet bijdragen aan het leefbaarder 
maken en levert eveneens een belangrijke bijdrage aan het bestrijden van hittestress. 
 

Vragen naar aanleiding van het verslag van de bewonersbijeenkomst d.d. 19 januari 2022: 

Diverse raadsfracties, waaronder ook Dorpsbelangen Huizen wil zich tot het uiterste wil inspannen 
voor het behoud van groen en een gezonde leefomgeving. Als gevolg zijn er enkele vragen over het 
verslag dat het college heeft verzonden aan de bewoners van de huizen aan de Nieuwe 
Bussummerweg: 

1. Wil het college bevestigen dat geld dat eigenlijk is gereserveerd voor het onderhoud van de 
buitenruimte en het openbare groen niet wordt besteed aan onderhoud en openbaar groen, 
maar dat dit geld wordt uitgegeven aan “het sociaal domein”? 

2. Is het college zich ervan bewust dat goed onderhoud een voorwaarde is als je activa 
langdurig wilt gebruiken en daarmee essentieel is als je überhaupt een thema als 
duurzaamheid wilt oppakken? 

3. Waarom heeft het college bij de aanpak van de fietspaden langs de Nieuwe Bussummerweg 
niet nadrukkelijk rekening gehouden met de staat van de bomen?  

4. “De wethouders zijn zich ervan bewust hoe de bewoners zich voelen.” Graag horen wij van 
het college:  

a. Hoe voelen de bewoners van de Nieuwe Bussummerweg zich? 
b. Welke wensen hebben de bewoners van de Nieuwe Bussummerweg? 
c. Welke zorgen hebben de bewoners van de Nieuwe Bussummerweg? 

5. Op welke wijze gaat het college uitvoering gegeven aan de herplantplicht voor bomen die 
binnenkort gekapt zullen worden op de Nieuwe Bussummerweg? 

6. Op basis van welke inzichten is het college van mening dat perken met bloemetjes een 
betere oplossing zijn voor “hittestress” en het “verloren gegane bladvolume” dan bomen? 



7. Wat bedoelt het college met “lange termijnspoor dat is gericht op het organiseren van 
ambities en wensen”? 

8. Hoe moeten wij de verhouding zien tussen de uitspraak van het college dat het niet acteert 
“op kleine stukjes in het dorp” en dat het “per deelgebied…maatregelen…op korte termijn 
wil realiseren”? 

9. Wanneer verwacht het college de groenstructuurvisie af te hebben? En, hoe wordt daarin 
rekening gehouden met bomen die voordat de visie klaar is worden omgezaagd? 

10. Aansluitend op het bovenstaande en zeker niet uitsluitend. Wanneer komt het 
verkeerscirculatie plan voor de Nieuwe Bussummerweg /Huizen?  

Eerdere belofte en verwachtingen 

Meer malen heeft het college aangegeven dat er samen met de bewoners van de NBW wordt 
gewerkt aan herstel en behoud van het karakter van de NBW. 

In de notulen-fd-1-december-21 lezen wij: 

Wethouder Verbeek memoreert dat in de zomer een Bomenplan is gepresenteerd aan de bewoners 
van de Klankbordgroep en dit geldt ook voor de fietspaden. Het is onderdeel van de integrale 
planvorming. 

Bij toezegging 12 staat dat het plan voor de Nieuwe Bussumerweg samen met de bewoners wordt 
vormgegeven. Het uitgangspunt is herstel en behoud van de lanenstructuur. Op dit moment wordt 
het effect van het ontwerp doorgerekend op de mobiliteit. Deze resultaten worden meegenomen in 
een presentatie van het ontwerp in naar verwachting januari 2022. 

Bijlagen: 

1. Motie herplantplicht d.d. 9 februari 2023 
2. Verslag bewonersavond NBW 19 januari 2023 
3. Bomenrapport 
4. Presentatie bewonersbijeenkomst NBW 19 januari 2023 
5. Notulen commissie Fysiek Domein 1 december 2021 

 


